
 ZAPISNIK 
14. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke  

održane 23. rujna 2010. godine 
 
 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 30 članova Gradskog 
vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 
 Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Dinko Beaković, Ivan Bogdanić, 
Hrvoje Burić, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetović, Tea Čaljkušić-Mance, Marko Filipović, 
Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime Jagičić, Ivana 
Jurčić, Ana Komparić Devčić, Sandra Krpan, Ljiljana Mihić, Bože Mimica, Dorotea Pešić-
Bukovac, Nada Pindulić, Vuk Prica, Branko Rađa, Dušan Sekulić, Oskar Skerbec, Srđan 
Srdoč, Danko Švorinić, Dinko Tamarut, Mate Tomljanović, Ana Turak, Walter Volk i 
Tomislava Zečević Pedić. 
 
 Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća: mr.sc. Vesna Buterin, Sanjin 
Kajba, Denis Pešut, Josip Rupčić i mr.sc. Bojan Šober. 
 
 Na početku sjednice minutom šutnje odana je počast preminuloj članici Odbora za 
Statut, Poslovnik i propise Sanji Dobrilović.  
 
 Na zapisnik 13. sjednice Gradskog vijeća održane 15. srpnja 2010. godine nije bilo 

primjedbi. 
 
 UVODNE OBAVIJESTI: 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća je obavijestila da su dostavljeni pisani odgovori na 
pitanja članice Vijeća Tee Čaljkušić Mance i člana Vijeća Ivana Bogdanića postavljena u 
aktualnom satu 13. sjednice Gradskog vijeća. 
 
 AKTUALNI SAT 
 
1. DINKO BEAKOVIĆ se osvrnuo na čin rezanja državne zastave na izložbi održanoj u 
Muzeju moderne i suvremene umjetnosti te je nakon konstatacije da se poginulim ili umrlim 
braniteljima zastava daje kao najveći simbol vrijednosti za ono što su učinili u ratu, a da je 
sportašima najveća čast i najveći doživljaj kada se njima u čast podiže zastava njihove 
zemlje, upitao da li se svi oni koji se ne slažu s načinom na koji se odvio spomenuti 
umjetnički performans imaju smatrati primitivcima ili i oni imaju pravo na izražavanje svog 
mišljenja? Zaključno je iznio ocjenu da smatra da stav Gradonačelnika, kojeg je on iznio u 
tom trenutku nije bio u redu, jer je tim činom zloupotrijebljeno gostoprimstvo Grada Rijeke. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je o tom događaju javno 
izrekao svoje mišljenje iza kojeg stoji i kojeg se ne stidi jer za to nema razloga. S druge 
strane stidi se reakcija na jedan umjetnički čin, bez obzira da li je bio na mjestu ili ne, ali bio 
je isključivo umjetnički čin, kojeg su istrgli iz koncepta događanja i pretvorili ga u dnevno 
političko prepucavanje, tražeći njegovu odgovornost ili ostavku. Ujedno je napomenuo da je 
umjetnik koji je postavio izložbu od preko 200-tinjak različitih eksponata preispitivao odnos 
pojedinca prema različitim segmentima života, prema životu, smrti, ljubavi, bivšim ljubavima, 
seksualnosti pa i prema naciji. Pored svakog eksponata na izložbi je bila postavljena uputa 
da posjetitelji nešto učine ili ne učine, odnosno da iskažu svoj stav prema nekom od 
navedenih elemenata, a pored zastave je pisalo: "Ako se sramite svoje nacije, odrežite 
komad zastave", tako da su taj čin napravili posjetitelji koji su se za to odlučili. On taj čin 
smatra sastavnim dijelom jednog umjetničkog čina. Osobno nikad nije rekao da odobrava taj 



čin, niti je osobno rezao zastavu upravo zato jer se ne srami svoje nacije. No zbog reakcija 
koje su uslijedile, počinje preispitivati svoj stav, budući da intervencija policije u kulturnoj 
instituciji, privođenje umjetnika i njihovo ispitivanje od gotovo pet sati, sasvim sigurno nije 
nešto čime se možemo ponositi. 
 
2. DANKO ŠVORINIĆ je iznio da je gradski javni prijevoznik Autotrolej raspisao natječaj za 
nabavu nešto manje od 5 milijuna litara euro dizela. Na natječaju nije izabrana financijski 
najpovoljnija ponuda, već ona koja je za 180.000 kuna skuplja od financijski najpovoljnije. Na 
natječaj su se javila četiri ponuđača od koji su čak tri  diskvalificirana uslijed prilično bizarnih 
razloga između ostalog, kao što je jednom od njih objašnjeno, zato što cijena goriva nije bila 
izražena u dovoljnom broju decimala, odnosno zato što je neispravno ispunio troškovnik. 
Budući da je sasvim slučajno tvrtka koja je dobila posao osnovnu ekspanziju doživjela u 
različitim poslovima sa INA-om i to u doba kada je njegov prethodnik na mjestu 
gradonačelnika bio predsjednik Nadzornog odbora INA-e, upitao je Gradonačelnika da li je 
njemu u svemu tome nešto sumnjivo? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je minimalnu cijenu goriva 
nužno potrebno izraziti u tri decimale sukladno originalnom obrascu sačinjenom na temelju 
Zakona o javnoj nabavi, ali ponuditelj na ovom natječaju nije diskvalificiran zbog toga, već 
zbog greške u zbroju jer je jedna od rubrika predviđenih za davanje rabata bila pogrešno 
ispunjena tako da ponuda nije dostavljena u skladu sa Zakonom o javnoj nabavi. Da je kojim 
slučajem takva ponuda bila prihvaćena, drugi ponuđači bi se mogli žaliti i natječaj bi bio 
poništen od strane Državne komisije za kontrolu javne nabave. Budući da je u ovom 
postupku uložena žalba, Državna komisija će morati dati svoje mišljenje o tome da li je u 
postupku eventualno počinjen neki propust. 
  
DANKO ŠVORINIĆ je podsjetio da je prije dvije godine Državna komisija poništila jedan 
takav Natječaj, u kojem se također radilo o euro dizelu, a posao je dobila ista ova tvrtka, 
međutim tada zbog toga što joj je prema mišljenju Državne komisije progledano kroz prste 
odnosno zbog toga što se nije toliko pridržavalo formalnih uvjeta natječaja. Ustraje u tvrdnji 
da je u ovom slučaju bila riječ o pogodovanom natječaju. Zaključno je naveo da u Gradu 
Rijeci postoje i druge metode pogodovanja kao što je npr. slučaj kada ponuđač dobije posao 
na temelju damping cijene, koja se naknadno poveća putem naknadno ugovorenih radova, 
što je po njegovoj ocjeni legalno, ali na štetu poreznih obveznika. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je podsjetio člana Vijeća da je, ukoliko ima bilo 
kakva saznanja o eventualno počinjenim nezakonitostima, to dužan prijaviti Uskoku, 
odnosno Državnom odvjetništvu ili nadležnoj policijskoj upravi, jer je u protivnom i on 
počinitelj kaznenog djela. U suprotnom samo zloupotrebljava govornicu te širi dezinformacije.  
 
3. LJILJANA MIHIĆ je vezano uz palijativnu skrb i potrebu da se osobama koje su u 
terminalnoj fazi bolesti i njihovim obiteljima pruži duhovna pomoć, iznijela da na području 
Grada djeluju dva palijativna tima, koja većinom financiraju Grad i Županija, i koja odrađuju 
značajan posao te zaslužuju svaku pohvalu. Zakonske pretpostavke za palijativnu medicinu i 
skrb stvorene su još prije sedam godina i nedopustivo je da je Hrvatska jedina zemlja u 
okruženju koja nema sustavno riješenu takvu pomoć. Obzirom na navedeno, upitala je da li 
ima naznaka za osnivanje hospicija odnosno za osiguranje stacionarne skrbi, te da li će 
palijativna skrb ući u sustav zdravstva Republike Hrvatske? 
 
Zamjenik Gradonačelnika dr.sc. ŽELJKO JOVANOVIĆ je odgovorio da je palijativna skrb 
u sustavu zdravstvene zaštite od 2003. godine, ali nije u sustavu financiranja što stvara 
najveći problem. Grad i Županija osigurali su milijun kuna kojima se financiraju dva tima što 
se pokazalo izuzetno potrebno, a Dom zdravlja je zatražio da se osigura i treći tim, te je taj 
prijedlog dostavljen Županiji na razmatranje. Grad je u taj projekt uložio 600.000 kuna, 
Županija 300.000 kuna, a HZZO jedan manji dio od 107.000 kuna. Međutim takav način skrbi 
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o tim bolesnicima nije ono što Europa traži, već je potrebno oformiti jednu stacionarnu 
ustanovu. Međutim, najveći problem je što po Zakonu o zdravstvenoj zaštiti osnivač hospicija 
ne može biti Grad, već Primorsko-goranska županija odnosno pravna ili fizička osoba. 
 Grad taj problem pokušava riješiti u suradnji sa Primorsko-goranskom županijom i 
Riječkom nadbiskupijom. Ujedno je iznio da palijativna skrb nije samo skrb o starijim 
osobama već i o djeci kojoj je takva pomoć potrebna. Po nekim procjenama u Hrvatskoj bi 
trebala biti četiri hospicija, od kojih bi jedan trebao biti u Rijeci, te dva hospicija za djecu, a uz 
svaki Dom zdravlja bi trebao biti Centar palijativne skrbi čime bi se riješio problem palijativne 
skrbi u Hrvatskoj. Jedino što Grad može učiniti je da zatraži da se prilikom izrade Državnog 
proračuna za 2011. godinu uvrsti i financiranje sustava palijativne skrbi u Hrvatskoj, jer 
jedinice lokalne samouprave to same ne mogu financirati. 
 
4. WALTERA VOLFA zanima koja je uloga Grada Rijeke u izgradnji pasarele na Mrtvom 
kanalu i što je s tim projektom? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se radi o prostoru kojeg 
nazivaju Mrtvi kanal, ali koji je u formalno pravnom smislu sportska lučica za koju koncesiju 
ima Sportsko ribolovno društvo Luben, a davatelj koncesije je Primorsko-goranska županija i 
bilo je za očekivati da su oni trebali raditi na unapređenju djelatnosti unutar prostora za koji 
se daje koncesija. Točno je da jedan dio koncesijske naknade pripada i Proračunu Grada 
Rijeke tako da je Grad spreman sufinancirati izgradnju Pasarele. Čudi ga izjava nadležnog 
županijskog pročelnika koji odgovornost za financiranje prebacuje na Grad Rijeku kao 
jedinicu lokalne samouprave. Ujedno je napomenuo da je Grad do sada snosio troškove 
izrade projekta u iznosu od cca 40-tak tisuća kuna i da je za zadnje čišćenje Mrtvog kanala, 
iako je to obveza koncesionara odnosno davatelja koncesije, Grad Rijeka platio iznos od više 
od 800.000 kn. U međuvremenu Mrtvi kanal je ponovno zatrpan nanosima iz mulja Rječine te 
je Grad u nekoliko navrata upozoravao koncesionara i davatelja koncesije da je potrebno 
ukloniti mulj s područja Mrtvog kanala, ali do danas nije ništa učinjeno. Grad Rijeka je 
spreman djelomično sufinancirati projekt izgradnje pasarele, kojeg trebaju inicirati 
koncesionar odnosno Sportsko ribolovno društvo Lubin i davatelj koncesije odnosno 
Primorsko-goranska županija. 
 
5. IVANA JURČIĆ je iznijela da je Osnovna škola Srdoči, koja je sa 750 učenika najveća 
škola na području Grada Rijeke, ove godine upisala četiri nova odjeljenja prvašića, a nema 
adekvatan prostor za održavanje redovne nastave i eventualno dodatno obrazovanje. Iz tih 
se razloga 2006. godine Grad odnosno Odjel za odgoj i školstvo prijavio na natječaj vezan za 
sredstva koja je Ministarstvo odgoja i obrazovanja dobilo od Svjetske banke upravo za 
odgojno obrazovne ustanove u Republici Hrvatskoj te je odobreno čak 25% sredstava od 
ukupne cijene projekta nadogradnje Osnovne škole Srdoči. Međutim kako od svega toga 
Grad nije dobio ništa jer je natječaj u dva navrata bio poništen, upitala je Gradonačelnika 
zbog čega Ministarstvo ne odgovara na upite Grada o tome gdje je novac i zašto nije 
ponovno raspisan natječaj? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je to pitanje u nekoliko navrata 
postavljao nadležnom ministru Fuksu i ministru financija Šukeru, ali odgovor nije dobio. U 
srpnju ove godine ponovo je od ministra Fuksa, pozivajući se na Zakon o pravu na 
informacije, zatražio vrlo jasan odgovor da li će i kada biti raspisan natječaj, a ako neće zašto 
neće te gdje je u međuvremenu utrošeno 3,5 milijuna kuna koja su iz kredita Svjetske banke 
bila namijenjena za izgradnju Osnovne škole Srdoči. U veljači prošle godine Grad je potpisao  
Sporazum sa Ministarstvom znanosti i obrazovanja i preuzeo obvezu da osigura oko 10 
milijuna kuna za nadogradnju škole Srdoči, a Ministarstvo kroz kredit Svjetske banke 3,5 
milijuna kuna. Neraspisivanjem natječaja nanesena je višestruka šteta zbog toga što se ta 
sredstva već dvije godine osiguravaju u Proračunu i svaki put ih treba u zadnji čas 
prenamijeniti za neku drugu djelatnost, a najveća šteta je nanesena upravo učenicima 
Osnovne škole Srdoči koji i dalje polaze školu u tri smjene. Osim što nije proveden potpisani 
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Sporazum, Ministar ne postupa niti po Zakonu o pravu na pristup informacijama, prema 
kojem je trebao Gradu dostaviti odgovor u roku od 15 dana. Pred neki dan poslana je i 
požurnica, a ukoliko ne dobije odgovor u roku od narednih tjedan dana, pokrenut će 
postupak pred Upravnim sudom Republike Hrvatske. 
 
6. SRĐAN SRDOČ je upitao koja je dinamika preseljenja Centra za autizam i uređenje tog 
prostora za potrebe Osnovne škole Turnić te kakvi su planovi vezano za izgradnju sportske 
dvorane u neposrednoj blizini te škole? 

 
Zamjenik Gradonačelnika dr.sc. ŽELJKO JOVANOVIĆ je odgovorio da je OŠ Turnić 
uvelike pomogla Centru za autizam kada je za rad Centru ustupila svoj prostor za produženi 
boravak. U međuvremenu je Grad, velikim angažmanom uspio osigurati puno adekvatnije 
prostore u kojima će se moći kvalitetnije raditi s djecom i osobama s autizmom. Za uređenje 
novog prostora Grad je do sada uložio 1.000.000 kuna, a bit će potrebno izdvojiti još 
1.000.000 kuna za oplemenjivanje samog prostora da bi se u njemu moglo kvalitetno raditi. 
Radovi bi trebali biti dovršeni i Centar bi se trebao iseliti iz prostora Osnovne škole Turnić i 
preseliti u nove prostore iduće godine. Istovremeno će u Proračunu biti osigurana sredstva 
za adaptaciju prostora u kojem je bio Centar za autizam, kako bi se u tim prostorima mogla 
kvalitetno organizirati nastava produženog boravka, tim više što iz godine u godinu raste 
interes za produženim boravkom. Ujedno je izvijestio da Grad Rijeka neprestano inzistira na 
tome da dobije osnivačka prava za osnivanje ustanove zdravstveno socijalnog tipa, kako bi 
problem rada s autističnom djecom bio riješen na puno kvalitetniji način. 
 Što se tiče izgradnje sportske dvorane Osnovne škole Turnić, osim što nema 
prostornih uvjeta za izgradnju dvorane, u ovom se trenutku ne bi mogla osigurati ni sredstva 
za izgradnju takve dvorane budući da bi prema izvršenim procjenama troškovi izgradnje bili 
enormni. Izgradnja dvorane ipak će ostati u planovima, a taj će se problem pokušati riješiti 
kada za to budu postojale financijske mogućnosti. 
  
7. IVAN IVANIŠ je upitao kada će biti puštena u promet cesta D 404 i kakvi su planovi za 
izgradnju ceste D 403? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je prema neslužbenim 
informacijama kojima raspolaže, raspisan natječaj za odabir dobavljača signalnih uređaja te 
da postoji mogućnost da ta cesta, ukoliko natječaj bude proveden bez žalbenog postupka, 
bude puštena u promet do kraja godine. Poučen dosadašnjim lošim iskustvima sa sličnim 
informacijama, naglasio je da sama činjenica da ima naznaka da bi tako moglo biti ne znači 
da će tako doista i biti.  
 Što se tiče ceste D-403, naveo je da ima također samo neslužbena saznanja iz 
Hrvatskih cesta da je raspisan natječaj za izradu glavnog projekta te ceste, što u svakom 
slučaju predstavlja korak naprijed. Narednih godinu i pol dana moglo bi biti utrošeno na 
izradu projekta pa se nada da će se za to vrijeme nešto promijeniti i u hrvatskoj politici pa će 
i ta cesta dobiti svoje mjesto u planu građenja za naredno razdoblje. Zaključno je naveo da je 
stav Grada i njega osobno u tom kontekstu i više nego jasan i da se bez obzira na podršku 
razvoju Luke i lučkoj djelatnosti kao jednoj od osnovnih gospodarskih djelatnosti, ne može 
dozvoliti situacija da stotine kamiona s kontejnerima budu priključeni na gradsku prometnu 
mrežu, tako da izgradnja ceste D-403 mora biti imperativ i ona se mora poklopiti sa 
izgradnjom zagrebačkog terminala za potrebe Luke. 
 
8. NADU PINDULIĆ zanima me kada će započeti uređenje parkirališta Podpinjol čime bi se 
riješila kritična situacija parkiranja brojnih automobila građana koji rade u gradu i na posao 
dolaze osobnim automobilima koje parkiraju na području Banderova? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je iz tih razloga TD RIJEKA 
PROMET izradio projekt uređenja tog područja i osigurana su sredstva za izgradnju 
parkirališta na toj lokaciji. Međutim, zapelo je na imovinsko-pravnoj pripremi, budući da je dio 
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zemljišta u vlasništvu Grada Rijeke, a dio u vlasništvu Kliničkog bolničkog centra. Kako Grad 
s Kliničkim bolničkim centrom, u smislu vlasništva, ima još čitav niz neriješenih imovinsko 
pravnih odnosa, predložena je zamjena čestica, međutim predmet je zapeo u Državnom 
uredu za upravljanje imovinom gdje se taj postupak vodi već duže od godinu dana. Prema 
posljednjim neslužbenim informacijama, taj bi prijedlog ipak konačno mogao biti proslijeđen 
Vladi i ukoliko se Vlada pozitivno očituje, moglo bi se krenuti s realizacijom.  
Grad je čak spreman u realizaciju krenuti i odmah ukoliko KBC ili Ministarstvo zdravstva daju 
suglasnost da se na tom zemljištu izgradi parkiralište.  

 
9. BRANKO RAĐA je iznio da stanovnici Zameta nisu zadovoljni održavanjem parka kojeg 
okružuju ulice Bože Vidasa i Ante Pilepića (navodi da je trava u tom parku ove godine 
pokošena samo jednom, da se pojavila ambrozija te da se sijeku stabla cedrova koja su 
zasađena prije 50-ak godina). Upitao je u čijoj je nadležnosti određivanje termina košnje i 
sječe stabala te tko u ime Grada Rijeke provodi kontrolu nad tim poslovima?  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je problem vezan uz financijske 
mogućnosti, s obzirom na odluku koju je Gradsko vijeće donijelo na njegov prijedlog, a kojom 
je smanjena komunalna naknada za 10% svim poslovnim subjektima, osnovom čega je 
smanjen i prihod s tog osnova. I inače je prihod s osnova komunalne naknade manji od 
očekivanog s obzirom na opću gospodarsku situaciju. Sve navedeno je imalo za posljedicu 
smanjenje nekih programa komunalne djelatnosti tako da su primjerice umjesto planirane tri 
košnje za ovu godinu, realizirane dvije košnje, što je izazvalo nezadovoljstvom građana. 
 Što se tiče uklanjanja stabala, ona se uklanjaju isključivo ukoliko su bolesna odnosno 
ukoliko više nemaju daljnju perspektivu rasta, a ako se i uklone, u pravilu se zamjenjuju 
novim stablima. Odluku o tome donose stručni ljudi koji rade u KD Čistoća i koji su educirani 
u segmentu hortikulture.  
 
10. IVAN BOGDANIĆ se nadovezao na već postavljeno pitanje vezano uz performans 
rezanja hrvatske zastave, ocjenjujući da je tim činom uvrijeđena većina građana grada Rijeke 
i njihov nacionalni patriotski osjećaj. U nastavku je naveo da je iz činjenice da je udruga o 
čijem je projektu riječ financirana od strane Grada s više od 80 000 kuna godišnje, dok 34 
mjesna odbora za svoje izražavanje i djelatnost u kulturi dobiju ukupno 100.000 kuna, 
razvidno koji su prioriteti u kulturi Grada Rijeke. 
 S obzirom na činjenicu da su se u svezi spomenutog događaja očitovale neke udruge 
iz Domovinskog rata, nekoliko političkih stranaka i gradonačelnik, dok su se  ostale političke 
stranke pravile kao da se ništa nije dogodilo, upitao je Gradonačelnika da li su svi zajedno 
izgubili obraz zbog takve selekcije kulturnih događaja u Gradu Rijeci? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je u odgovoru na postavljeno pitanje naveo da 
je mislio da je cenzura na ovim područjima davno ukinuta, još za vrijeme bivše države. 
Budući da se on osobno već tada borio protiv cenzure, nadao se da uspostavom nove 
države više neće biti moguće da se temeljem ideologije određuje da li je neka kulturna 
manifestacija podobna ili ne, međutim je očito da nekima cenzura nedostaje.  
On osobno se ne misli baviti procjenjivanjem umjetničkih djela i događaja jer za to nije niti 
stručan, a isto tako smatra da nije dobro umjetnički doživljaj sagledavati kroz političke poruke 
i sa stajališta da li je on politički podoban ili nije. Zaključno je iznio da on svoj obraz još nije 
izgubio, kao i da je spomenuta udruga za navedenu manifestaciju od Ministarstva kulture 
dobila znatno veći iznos financijskih sredstava od onog iz gradskog Proračuna, a značajan 
iznos sredstava je dobila kroz potporu Veleposlanstva Sjedinjenih Američkih Država i još 
nekih veleposlanstava.  
 
11. HRVOJE BURIĆ je, nakon što je iznio da je u posljednjim istupima potpredsjednika SDP-
a i zamjenika Gradonačelnika dr.sc. Željka Jovanovića Hrvatska demokratska zajednica 
proglašena zločinačkom organizacijom, čime su i njezini članovi postali članovi zločinačke 
organizacije, upitao Gradonačelnika da li i on dijeli iste političke stavove i da li smatra da su 
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članovi zločinačke organizacije npr. i predsjednik Gradske organizacije Hrvatske 
demokratske zajednice Bojan Hlača, prof.dr. Alan Šustić, gdin. Robert Ježić, kao i članovi 
HDZ-a u Gradskom vijeću? 
 
Nakon što je članica Vijeća LIDIJA FLAS iznijela ocjenu da je, s obzirom na sadržaj 
postavljenog pitanja, počinjena povreda članka 67. Poslovnika Gradskog vijeća, 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je, u odgovoru na postavljeno pitanje, naglasio 
da gdin Jovanović u svojim istupima nije govorio o članovima HDZ-a nego o vrhu HDZ-a, 
tako da se nabrojani članovi HDZ-a ne moraju brinuti, jer su daleko od vrha HDZ-a. Da li su 
neki od spomenutih ljudi u  zločinačkoj organizaciji ili ne, on to ne zna, a da li će se za neke 
pokrenuti neki postupci odlučit će za to nadležni organi. Nadalje je iznio da misli da su neki 
od njih učinili nepravdu prema stanovnicima Rijeke upravo nedjelovanjem u okviru 
organizacije u kojoj su mogli djelovati, te da bi mogao nabrojiti niz saborskih zastupnika 
HDZ-a  koji se nisu imali snage izboriti za neke projekte na području Grada Rijeke ili nisu 
imali dovoljno utjecaja poput recimo saborskih zastupnika iz Dalmacije ili neke druge regije. 
 
Zamjenik Gradonačelnika dr.sc. ŽELJKO JOVANOVIĆ je, u dodatnom odgovoru na 
postavljeno pitanje, odlučio ponoviti što je točno rekao i pri čemu i dalje stoji, da je u 
političkom smislu odgovornosti vrh HDZ-a u Hrvatskoj kriminalna organizacija i zbog toga bi 
sve HDZ-ovce trebalo što prije potjerati što dalje od vlasti. To je rekao i iza toga stoji, između 
ostalog i zbog 57% vrijednih i poštenih HDZ-ovaca koji ne podržavaju rad aktualne vlade, 
kao što rad Vlade ne podržava ni 75% vrijednih i poštenih HSS-ovaca. 
 
HRVOJE BURIĆ je iznio da nije zadovoljan odgovorom, budući je on polovičan te je u 
nastavku citirao rečenicu koja glasi: "HDZ iz društvenih, pedagoških, moralnih i higijenskih 
razloga treba potjerati što dalje od bilo kakve vlasti" i postavio dodatno pitanje o kojim je 
higijenskim razlozima riječ? 
 
12. MATE TOMLJANOVIĆ je, obzirom na razne članke u novinama u svezi nastavka 
izgradnje ulice Ivana Pavla i garažnog objekta u Barčićevoj ulici i problema oko uvjeta 
uređenja obližnjeg tunela preko kojeg prolazi dio ulice i garažni objekt, upitao da li je zaista i 
konačno dogovorena cijena, kada će natječaj biti završen, u kojem roku se očekuje 
završetak radova, odnosno konkretno kada će se nastaviti izgradnja ulice Ivana Pavla i 
garažnog objekta? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da je u proteklih godinu dana obavljen 
dio radova koji se mogao odraditi do zahtjeva Hrvatskih željeznica o kompletnoj 
rekonstrukciji tunela. Upitno je kako se baš u vrijeme kada Grad mora izvoditi određene 
radove treba iz sigurnosnih razloga raditi i rekonstrukcija tog tunela, tim više što se u zadnjih 
50-ak godina nije ništa radilo. Hrvatske željeznice su postavljale za Grad potpuno 
neprihvatljive uvjete (za zavaranje pruge Grad je trebao platiti više od 6 milijuna kuna i u 
potpunosti snositi troškove sanacije kompletnog tunela Kalvarija). U konačnici je postignut 
dogovor kojim bi i jedni i drugi trebali biti djelomično zadovoljni. Grad je predlagao zatvaranje 
pruge 24 sata jer bi se na taj način najbrže napravili potrebni radovi, ali Hrvatske željeznice 
nisu na to pristale, pa je dogovoreno da se pruga zatvori 12 sati dnevno, uz plaćanje 
naknade u iznosu od nešto više od 2 milijuna kuna. 
 Uz suglasnost željezničkog poduzeća koje se bavi predmetnom problematikom, 
napravljeno je kompletno prometno tehničko rješenje za sanaciju tunela i bio je raspisan i 
natječaj koji je morao biti poništen jer dostavljene ponude nisu bile valjane. Jedna ponuda je 
bila nepotpuna, a drugom je bio ponuđen veći iznos sredstava od onih koja su bila 
predviđena i osigurana za sanaciju. Uskoro će biti raspisan novi natječaj i ukoliko se izabere 
izvođač radova može se očekivati da će u narednih nekoliko mjeseci biti izvršena sanacija, a 
istovremeno bi se nastavila izgradnja ceste Ivana Pavla II te iskop građevne jame za garažu. 
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13. mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je iznio da je nedavno bio otvoren novi dio Luke Ploče koji je 
financiran uglavnom njemačkim novcima. Ukupna investicija je bila oko 260 milijuna eura. 
Prošli tjedan je u Zadru bio Britansko-hrvatski gospodarski forum na kojem su Grad Zadar i 
Zadarska Županija predstavnicima 26 financijskih institucija iz Velike Britanije predstavili 
projekte u gospodarstvu na širem području Zadra. Upitao je Gradonačelnika da li Grad 
Rijeka ima pripremljene aktivnosti ili programe kako bi u okviru hrvatskih mogućnosti 
konkurirao u narednom periodu nove gospodarske izgradnje u Hrvatskoj da bi za sebe i 
svoju mladež osigurao radna mjesta u Rijeci i na širem području? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da Grad Rijeka ima i da je i do 
sada imao programe, a zašto neki od njih nisu realizirani ili stoje od 2003. godine, treba pitati 
nekog od gospode koju je ranije u izlaganju spomenuo gdin Burić. Prije svega tu misli na 
realizaciju Programa Delte i izgradnje Zapadnog kontejnerskog terminala, jer za sada od 
sredstava osiguranih kreditom Svjetske banke jedino što se riješilo je djelomična izgradnja 
cestovne infrastrukture jer cesta D-404 još nije otvorena. Otvoren je ugostiteljski objekt koji 
glumi putnički terminal i na kojem putnici čuče vani pod kišobranima kada pada kiša. Iznio je 
kako je njegov utjecaj na instituciju kojom direktno upravlja Država putem Ministarstva mora, 
prometa i veza u tom segmentu minoran. U svezi gospodarskog foruma obavijestio je da će 
isti takav gospodarski forum upravo za investitore sa područja Velike Britanije biti održan u 
Rijeci sredinom 10-tog mjeseca, te dodao da to nije nekakav spektakularni pothvat Grada 
Zadra već aktivnost Veleposlanstva Velike Britanije koji to namjeravaju učiniti u svim 
regijama Hrvatske za koje su njihovi investitori zainteresirani. Prema tome, projekata ima 
puno što se vidi iz Smjernica, a vrlo intenzivno se pripremaju i projekti za strukturne i 
kohezione fondove Europske unije na području infrastrukture i na području čitavog niza 
uslužnih odnosno društvenih djelatnosti. U te aktivnosti uključen je veći broj gospodarskih 
subjekata kojima se putem Porina pruža pomoć u kandidiranju za fondove Europske unije. U 
ovom trenutku postoji katalog s više od 80-tak projekata iz različitih područja od kojih su neki 
daleko širi od samog neposrednog interesa Grada Rijeke, a neki od tih projekata 
podrazumijevaju i zajednički nastup Rijeke i nekih drugih jedinica lokalne samouprave kako 
bi se investicijski ciklus održao i učinio većim i kako bi bili spremni za korištenje sredstava 
strukturnih i kohezijskih fondova.  
 
mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je iznio da je njegovo pitanje bilo usmjereno na ono što konkretno 
Grad čini da se dio postojeće infrastrukture ponudi pod iznimno povoljnim uvjetima privatnim 
investitorima ponajprije iz Europske unije kako bi oni došli u Rijeku i počeli otvarati radna 
mjesta te kako bi se spriječio daljnji odlazak mladih koji nakon fakulteta masovno odlaze iz 
Rijeke. 
 
Gradonačelnik mr. sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da Grad upravo to i čini kroz čitav 
niz investicija u koje su uključeni i drugi subjekti koji posluju na području Grada Rijeke, kao 
što to čini i kroz poticanje različitih gospodarskih subjekata u okviru svoje nadležnosti.  
 
14. TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je upitala Gradonačelnika što su njegovi kolege koji su na 
vrhu stranke SDP-a  na razni Hrvatske i u Rijeci učinili za Grad Rijeku? Koliko je poznato njoj 
osobno, a i građanima Rijeke, sve što su učinili je šteta, kao npr. za 3. MAJ, za Viktor Lenac, 
za banku itd., tako da bi voljela znati barem za jedan projekt kojeg su njegovi kolege iz SDP-
a Rijeke potaknuli u Saboru i koji je donio nešto dobro za Rijeku?  
 
Gradonačelnik mr. sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su zastupnici SDP-a i 
Koalicijska vlada na čelu sa pok. Ivicom Račanom učinili prvi korak u decentralizaciji cijele 
RH-e, pa su od 2002. godine u gradske proračune počela stizati značajnija sredstva za 
uređenje škola koje su gradovi preuzeli u katastrofalnom stanju tako da je od tada za te 
namjene utrošeno na stotine milijuna kuna. Također, izmjenama zakona i decentralizacijom 
vatrogastva osigurana su dodatna sredstva za financiranje vatrogasnih zajednica. Podsjetio 
je da je on osobno sudjelovao, uz pomoć mnogih članova Vlade, u potpisivanju Ugovora o 
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kreditu sa Svjetskom bankom. Tako je i ugovor o Projektu Rijeka Gateway potpisan u Rijeci, 
a potpisali su ga tadašnji direktor Svjetske banke i tadašnji ministar financija, a on je imao 
veliko gospodarsko značenje za daljnji razvoj Rijeke. Prije isteka mandata Račanove vlade 
započela je izgradnja cestovnih pravaca oko Rijeke upravo trošenjem novaca tog kredita, a 
to je ujedno i jedini dio tog kredita koji je suvislo potrošen. 

Nadalje je iznio da je s tadašnjom potpredsjednicom Vlade i ministricom obrane 
Republike Hrvatske osobno potpisao Sporazum o preuzimanju vojarne na Trsatu s 
namjenom da se na tom području izgradi Sveučilišni kampus i Klinički bolnički centar. Iz 
sredstava Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje plaćena je izrada Idejnog projekta za 
izgradnju KBC-a, koji na žalost, unatoč dogovorima i potpisanim sporazumima, do danas nije 
realiziran osim zgrade dijalize koja se slavno naziva Prva faza izgradnje Kliničkog bolničkog 
centra. 
 
TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je iznijela da nije sigurna da je za mnoge stvari koje je 
Gradonačelnik nabrojao odgovoran on odnosno zastupnici SDP-a već Vlada i Republika 
Hrvatska. U svezi spomenute decentralizacije, dodala je da bi voljela čuti mišljenja vijeća 
mjesnih odbora o tome kako se provodi ta decentralizacija na području Grada. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je nadodao da su, za razliku od zastupnika 
HDZ-a iz Rijeke, od kojih je jedan čak u isto vrijeme bio i ravnatelj KBC-a u Rijeci, i unatoč 
činjenici da je Rijeka tada imala jednu od najjačih ekipa za interventnu kardiokirurgiju, tek 
Vlada SDP-a i saborski zastupnici SDP-a uspjeli osigurati sredstva za nabavku angio sale u 
Rijeci. Budući da u Rijeci postoji potreba za još jednom angio salom, pozvao je zastupnike 
HDZ-a da pokažu da vole ovaj grad i da se izbore da nešto dođe i u Rijeku. 
 
15. LIDIJA FLAS je iznijela da potpredsjednik Vlade i ministar financija gdin Šuker u zadnje 
vrijeme  u svojim javnim nastupima proziva Grad Rijeku i Gradonačelnika osobno da Grad ne 
postupa sukladno Zakonu o koncesijama i da ne dostavlja podatke o koncesijama u 
Ministarstvo financija, pa je interesira o čemu se radi odnosno zašto se ne postupa sukladno 
Zakonu? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je riječ o ugovorima o koncesiji 
koje ima Grad Rijeka, a radi se o 20 aktivnih i 27 raskinutih ugovora o koncesiji, od kojih za 
svaki postoji potvrda Registra koncesija da je zaprimljen i da mu je dodijeljen identifikacijski 
broj. Ne zna o čemu priča ministar Šuker, ali on je smatrao da je dovoljno sukladno Zakonu i 
propisima ugovore dostavljati u Registar koncesija u sastavu Ministarstva financija. Međutim, 
budući da ministar Šuker očito želi ugovore imati i u svojoj osobnoj arhivi, ugovore će 
spakirati i poslati osobno ministru da ga uvijek podsjećaju na Rijeku. 
 
 UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća nije podnesen prigovor.  
 Predsjednica Vijeća je podsjetila da su uz točku 1. Izbori i imenovanja dostavljena 
dva materijala: "Prijedlog za razrješenje člana i imenovanje članice Školskog odbora 
Osnovne škole Vežica" (pod a.) i "Prijedlog za izbor članice Odbora za Statut, Poslovnik i 
propise Gradskog vijeća Grada Rijeke" (pod b) te da je naknadno, sukladno odredbi članka 
125. stavka 1. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljen prijedlog za dopunu dnevnog reda 
sjednice točkom: "a) Informacija o potrebi nabave dodatne usluge financijskog leasinga za 
projektno financiranje Centra Zamet i b) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za dodatno 
zaduženje TD RIJEKA SPORT d.o.o. za projektno financiranje Centra Zamet." 
 Uz prijedlog za dopunu dnevnog reda dostavljeni su i materijali po predloženoj dopuni 
dnevnog reda. 
 Predsjednica Vijeća je predložila da Gradsko vijeće tu točku dnevnog reda razmatra 
kao točku 7a. i b. predloženog dnevnog reda.  
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 Prijedlog za dopunu dnevnog reda predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje.  
 

Nakon što je Gradsko vijeće JEDNOGLASNO usvojilo prijedlog za dopunu 
dnevnog reda, predsjednica Gradskog vijeća je objavila da je Gradsko vijeće usvojilo 
slijedeći 

D N E V N I  R E D 
 
1. Izbori i imenovanja 
a) Prijedlog za razrješenje člana i imenovanje članice Školskog odbora Osnovne 

škole Vežica 
b) Prijedlog za izbor članice Odbora za Statut, Poslovnik i propise Gradskog vijeća 

Grada Rijeke 
2. Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje siječanj-lipanj 2010. godine 
3. Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Rijeke za 2009. godinu 
4. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu  
5. Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljskoj suradnji Grada Rijeke 

(Republika Hrvatska) i Grada Trsta (Republika Italija) 
6. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje Energo d.o.o. Rijeka 
7. a) Informacija o potrebi nabave dodatne usluge financijskog leasinga za projektno 

financiranje Centra Zamet 
b) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za dodatno zaduženje TD RIJEKA 
SPORT d.o.o. za projektno financiranje Centra Zamet 

8. Prijedlog odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i 
namještenika u Gradu Rijeci 

9. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o uvjetima i postupku javnog natječaja za 
davanje u zakup poslovnog prostora 

10. Prijedlog odluke o izboru osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalnih poslova 
održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke 

11. Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke za 2010. godinu 
za mjesec lipanj-kolovoz 2010. godine. 

 
TOČKA 1. 

Izbori i imenovanja 
a) Prijedlog za razrješenje člana i imenovanje članice Školskog odbora 

Osnovne škole Vežica 
b) Prijedlog za izbor članice Odbora za Statut, Poslovnik i propise Gradskog 

vijeća Grada Rijeke 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja.  
  
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Odbora za izbor, 
imenovanja i razrješenja Ivan Ivaniš. 
  
 Nakon rasprave, u kojoj je sudjelovao član Gradskog vijeća Marko Filipović, 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo: 
 

a) 
O D L U K U 

o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora  
Osnovne škole Vežica 

 
I. 

 Razrješuje se Frane DOBROVIĆ dužnosti člana Školskog odbora Osnovne 
škole Vežica.  
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II. 
Za članicu Školskog odbora Osnovne škole Vežica, kao predstavnica Ureda 

državne uprave, imenuje se Liljana MATAIJA-GULIĆ, na vrijeme do isteka mandata 
članova Školskog odbora. 

III. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

 
b) 

O D L U K U  
o izboru članice Odbora za Statut, Poslovnik i propise 

Gradskog vijeća Grada Rijeke 
 

I. 
Utvrđuje se da je dana 17. srpnja 2010. godine prestala dužnost članici Odbora 

za Statut, Poslovnik i propise Gradskog vijeća Grada Rijeke Sanji DOBRILOVIĆ. 
 

II. 
Za članicu Odbora za Statut, Poslovnik i propise Gradskog vijeća Grada Rijeke 

bira se Ana VIČEVIĆ GRAČANIN. 
III. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

TOČKA 2. 
Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje siječanj-lipanj 2010. godine 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba 
vijećnika HDZ-a, mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, Danko Švorinić, Ivana Jurčić, 
Ljiljana Cvjetović, Lidija Flas, mr.sc. Nikola Ivaniš, Hrvoje Burić i Tea Čaljkušić-Mance te 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 4 protiv, 3 
suzdržana) donijelo slijedeći  

z a k l j u č a k 
 
 Prihvaća se Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje siječanj-lipanj 2010. 
godine. 

TOČKA 3. 
Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Rijeke za 2009. godinu 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Dušan Sekulić ispred Kluba PGS-a, Hrvoje 
Burić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Oskar Skerbec, Mate Tomljanović, Lidija Flas, Danko 
Švorinić, Tomislava Zečević Pedić i Hrvoje Burić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
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Napomena: za vrijeme rasprave o ovoj točki dnevnog reda, predsjednica Gradskog vijeća je 
članu Gradskog vijeća Hrvoju Buriću, nakon što mu je isteklo vrijeme za ispravak netočnog 
navoda i nakon što upozoren nije htio napustiti govornicu, izrekla opomenu te mu je potom, 
nakon što član Vijeća ponovno upozoren i nadalje nije htio napustiti govornicu, izrekla i 
opomenu s oduzimanjem riječi.  
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (27 za, 1 suzdržan) 
donijelo slijedeći  

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Rijeke za 2009. 
godinu. 

 
Zatim je Gradsko vijeće VEĆINOM GLASOVA (20 za, 5 protiv, 3 suzdržana) 

donijelo slijedeći  
z a k l j u č a k 

 
Prihvaća se očitovanje Gradonačelnika Grada Rijeke na mišljenje iz Konačnog 

izvješća o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Rijeke za 2009. godinu, KLASA: 023-
01/10-04/66-35, URBROJ: 2170/01-15-00-10-2, od 7. rujna 2010. godine.  
 

TOČKA 4. 
Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Ljiljana Mihić ispred Kluba članova Gradskog 
vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, mr.sc. Šime Jagičić ispred Kluba HNS-a i HSS-a, 
Danko Švorinić i Tomislava Zečević Pedić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za, 4 protiv, 3 
suzdržana) donijelo Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2010. 
godinu. 

 
TOČKA 5. 

Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljskoj suradnji Grada Rijeke 
(Republika Hrvatska) i Grada Trsta (Republika Italija) 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe te da je Odbor za gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke donio zaključak kojim je 
predložio predlagatelju dopunu teksta prijedloga Sporazuma. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o sklapanju 

Sporazuma o prijateljskoj suradnji Grada Rijeke (Republika Hrvatska) i Grada Trsta 
(Republika Italija). 
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TOČKA 6. 
Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje Energo d.o.o. Rijeka 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (23 za, 1 suzdržan) 

donijelo Odluku o davanju suglasnosti za zaduženje Energo d.o.o. Rijeka. 
 

TOČKA 7. 
a) Informacija o potrebi nabave dodatne usluge financijskog leasinga za 
projektno financiranje Centra Zamet 
b) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za dodatno zaduženje TD RIJEKA 
SPORT d.o.o. za projektno financiranje Centra Zamet 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Tomislava Zečević Pedić i Danko Švorinić, 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel, direktor TD RIJEKA SPORT d.o.o. Zlatan Hreljac te 
završno Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Ivan Ivaniš ispred Kluba 
članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU i Dinko Beaković ispred Kluba PGS-a. 
 
 G l a s o v a nj e: 

a) 
 

 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (19 za, 3 suzdržana) 
donijelo slijedeći 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Informacija o potrebi nabave dodatne usluge financijskog leasinga 
za projektno financiranje Centra Zamet. 

 
b) 
 

Zatim je Gradsko vijeće, također VEĆINOM GLASOVA (19 za, 3 suzdržana) 
donijelo Odluku o davanju suglasnosti za dodatno zaduženje TD RIJEKA SPORT d.o.o. 
za projektno financiranje Centra Zamet. 

 
 

TOČKA 8. 
Prijedlog odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i 

namještenika u Gradu Rijeci 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
zaključak Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda 
dostavljen na klupe. Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da je na klupe dostavljen i 
amandman kojeg je na tekst Prijedloga odluke podnio Gradonačelnik kao predlagatelj i koji 
glasi: "1. U članku 3. stavku 1., u tabeli pod "RADNA MJESTA I. KATEGORIJE", u 
"POTKATEGORIJI RADNIH MJESTA Glavni rukovoditelj", pod "NAZIV RADNOG MJESTA" 
u drugom redu "voditelj ureda (za unutarnju reviziju i financijsko upravljanje i kontrole)" 
koeficijent "4,0" zamjenjuje se koeficijentom "4,10"."  
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Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o određivanju 
koeficijenata za obračun plaće službenika i namještenika Grada Rijeke. 

 
TOČKA 9. 

Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o uvjetima i postupku javnog natječaja za 
davanje u zakup poslovnog prostora 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama 
Odluke o uvjetima i postupku javnog natječaja za davanje u zakup poslovnog 
prostora. 

TOČKA 10. 
Prijedlog odluke o izboru osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalnih poslova 

održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izboru 

osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina 
na temelju ugovora na području Grada Rijeke. 

 
TOČKA 11. 

Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke za 2010. godinu za 
mjesec lipanj-kolovoz 2010. godine. 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
zaključak Odbora za proračun i financije koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda dostavljen 
na klupe.  
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijedeći 
 

z a k l j u č a k 
 

 Prihvaća se Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke  
za 2010. godinu za mjesec lipanj-kolovoz 2010. godine. 
 
  
Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Ivan Bogdanić, Hrvoje 
Burić, Tea Čaljkušić-Mance, mr.sc. Nikola Ivaniš, Ivana Jurčić, Ana Komparić Devčić i 
Branko Rađa. 
 

Sjednica je zaključena u 15,45 sati. 
 

 
 

 Tajnica              Predsjednica 
Gradskog vijeća             Gradskog vijeća 

 
 Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.      Dorotea Pešić - Bukovac, v.r. 



 ZAPISNIK


14. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke 


održane 23. rujna 2010. godine



Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac.



Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 30 članova Gradskog vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke.



Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Dinko Beaković, Ivan Bogdanić, Hrvoje Burić, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetović, Tea Čaljkušić-Mance, Marko Filipović, Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime Jagičić, Ivana Jurčić, Ana Komparić Devčić, Sandra Krpan, Ljiljana Mihić, Bože Mimica, Dorotea Pešić-Bukovac, Nada Pindulić, Vuk Prica, Branko Rađa, Dušan Sekulić, Oskar Skerbec, Srđan Srdoč, Danko Švorinić, Dinko Tamarut, Mate Tomljanović, Ana Turak, Walter Volk i Tomislava Zečević Pedić.



Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća: mr.sc. Vesna Buterin, Sanjin Kajba, Denis Pešut, Josip Rupčić i mr.sc. Bojan Šober.


Na početku sjednice minutom šutnje odana je počast preminuloj članici Odbora za Statut, Poslovnik i propise Sanji Dobrilović. 

· Na zapisnik 13. sjednice Gradskog vijeća održane 15. srpnja 2010. godine nije bilo primjedbi.

· UVODNE OBAVIJESTI:



Predsjednica Gradskog vijeća je obavijestila da su dostavljeni pisani odgovori na pitanja članice Vijeća Tee Čaljkušić Mance i člana Vijeća Ivana Bogdanića postavljena u aktualnom satu 13. sjednice Gradskog vijeća.

· AKTUALNI SAT

1. DINKO BEAKOVIĆ se osvrnuo na čin rezanja državne zastave na izložbi održanoj u Muzeju moderne i suvremene umjetnosti te je nakon konstatacije da se poginulim ili umrlim braniteljima zastava daje kao najveći simbol vrijednosti za ono što su učinili u ratu, a da je sportašima najveća čast i najveći doživljaj kada se njima u čast podiže zastava njihove zemlje, upitao da li se svi oni koji se ne slažu s načinom na koji se odvio spomenuti umjetnički performans imaju smatrati primitivcima ili i oni imaju pravo na izražavanje svog mišljenja? Zaključno je iznio ocjenu da smatra da stav Gradonačelnika, kojeg je on iznio u tom trenutku nije bio u redu, jer je tim činom zloupotrijebljeno gostoprimstvo Grada Rijeke.


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je o tom događaju javno izrekao svoje mišljenje iza kojeg stoji i kojeg se ne stidi jer za to nema razloga. S druge strane stidi se reakcija na jedan umjetnički čin, bez obzira da li je bio na mjestu ili ne, ali bio je isključivo umjetnički čin, kojeg su istrgli iz koncepta događanja i pretvorili ga u dnevno političko prepucavanje, tražeći njegovu odgovornost ili ostavku. Ujedno je napomenuo da je umjetnik koji je postavio izložbu od preko 200-tinjak različitih eksponata preispitivao odnos pojedinca prema različitim segmentima života, prema životu, smrti, ljubavi, bivšim ljubavima, seksualnosti pa i prema naciji. Pored svakog eksponata na izložbi je bila postavljena uputa da posjetitelji nešto učine ili ne učine, odnosno da iskažu svoj stav prema nekom od navedenih elemenata, a pored zastave je pisalo: "Ako se sramite svoje nacije, odrežite komad zastave", tako da su taj čin napravili posjetitelji koji su se za to odlučili. On taj čin smatra sastavnim dijelom jednog umjetničkog čina. Osobno nikad nije rekao da odobrava taj čin, niti je osobno rezao zastavu upravo zato jer se ne srami svoje nacije. No zbog reakcija koje su uslijedile, počinje preispitivati svoj stav, budući da intervencija policije u kulturnoj instituciji, privođenje umjetnika i njihovo ispitivanje od gotovo pet sati, sasvim sigurno nije nešto čime se možemo ponositi.


2. DANKO ŠVORINIĆ je iznio da je gradski javni prijevoznik Autotrolej raspisao natječaj za nabavu nešto manje od 5 milijuna litara euro dizela. Na natječaju nije izabrana financijski najpovoljnija ponuda, već ona koja je za 180.000 kuna skuplja od financijski najpovoljnije. Na natječaj su se javila četiri ponuđača od koji su čak tri  diskvalificirana uslijed prilično bizarnih razloga između ostalog, kao što je jednom od njih objašnjeno, zato što cijena goriva nije bila izražena u dovoljnom broju decimala, odnosno zato što je neispravno ispunio troškovnik. Budući da je sasvim slučajno tvrtka koja je dobila posao osnovnu ekspanziju doživjela u različitim poslovima sa INA-om i to u doba kada je njegov prethodnik na mjestu gradonačelnika bio predsjednik Nadzornog odbora INA-e, upitao je Gradonačelnika da li je njemu u svemu tome nešto sumnjivo?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je minimalnu cijenu goriva nužno potrebno izraziti u tri decimale sukladno originalnom obrascu sačinjenom na temelju Zakona o javnoj nabavi, ali ponuditelj na ovom natječaju nije diskvalificiran zbog toga, već zbog greške u zbroju jer je jedna od rubrika predviđenih za davanje rabata bila pogrešno ispunjena tako da ponuda nije dostavljena u skladu sa Zakonom o javnoj nabavi. Da je kojim slučajem takva ponuda bila prihvaćena, drugi ponuđači bi se mogli žaliti i natječaj bi bio poništen od strane Državne komisije za kontrolu javne nabave. Budući da je u ovom postupku uložena žalba, Državna komisija će morati dati svoje mišljenje o tome da li je u postupku eventualno počinjen neki propust.


DANKO ŠVORINIĆ je podsjetio da je prije dvije godine Državna komisija poništila jedan takav Natječaj, u kojem se također radilo o euro dizelu, a posao je dobila ista ova tvrtka, međutim tada zbog toga što joj je prema mišljenju Državne komisije progledano kroz prste odnosno zbog toga što se nije toliko pridržavalo formalnih uvjeta natječaja. Ustraje u tvrdnji da je u ovom slučaju bila riječ o pogodovanom natječaju. Zaključno je naveo da u Gradu Rijeci postoje i druge metode pogodovanja kao što je npr. slučaj kada ponuđač dobije posao na temelju damping cijene, koja se naknadno poveća putem naknadno ugovorenih radova, što je po njegovoj ocjeni legalno, ali na štetu poreznih obveznika.


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je podsjetio člana Vijeća da je, ukoliko ima bilo kakva saznanja o eventualno počinjenim nezakonitostima, to dužan prijaviti Uskoku, odnosno Državnom odvjetništvu ili nadležnoj policijskoj upravi, jer je u protivnom i on počinitelj kaznenog djela. U suprotnom samo zloupotrebljava govornicu te širi dezinformacije. 


3. LJILJANA MIHIĆ je vezano uz palijativnu skrb i potrebu da se osobama koje su u terminalnoj fazi bolesti i njihovim obiteljima pruži duhovna pomoć, iznijela da na području Grada djeluju dva palijativna tima, koja većinom financiraju Grad i Županija, i koja odrađuju značajan posao te zaslužuju svaku pohvalu. Zakonske pretpostavke za palijativnu medicinu i skrb stvorene su još prije sedam godina i nedopustivo je da je Hrvatska jedina zemlja u okruženju koja nema sustavno riješenu takvu pomoć. Obzirom na navedeno, upitala je da li ima naznaka za osnivanje hospicija odnosno za osiguranje stacionarne skrbi, te da li će palijativna skrb ući u sustav zdravstva Republike Hrvatske?


Zamjenik Gradonačelnika dr.sc. ŽELJKO JOVANOVIĆ je odgovorio da je palijativna skrb u sustavu zdravstvene zaštite od 2003. godine, ali nije u sustavu financiranja što stvara najveći problem. Grad i Županija osigurali su milijun kuna kojima se financiraju dva tima što se pokazalo izuzetno potrebno, a Dom zdravlja je zatražio da se osigura i treći tim, te je taj prijedlog dostavljen Županiji na razmatranje. Grad je u taj projekt uložio 600.000 kuna, Županija 300.000 kuna, a HZZO jedan manji dio od 107.000 kuna. Međutim takav način skrbi o tim bolesnicima nije ono što Europa traži, već je potrebno oformiti jednu stacionarnu ustanovu. Međutim, najveći problem je što po Zakonu o zdravstvenoj zaštiti osnivač hospicija ne može biti Grad, već Primorsko-goranska županija odnosno pravna ili fizička osoba.



Grad taj problem pokušava riješiti u suradnji sa Primorsko-goranskom županijom i Riječkom nadbiskupijom. Ujedno je iznio da palijativna skrb nije samo skrb o starijim osobama već i o djeci kojoj je takva pomoć potrebna. Po nekim procjenama u Hrvatskoj bi trebala biti četiri hospicija, od kojih bi jedan trebao biti u Rijeci, te dva hospicija za djecu, a uz svaki Dom zdravlja bi trebao biti Centar palijativne skrbi čime bi se riješio problem palijativne skrbi u Hrvatskoj. Jedino što Grad može učiniti je da zatraži da se prilikom izrade Državnog proračuna za 2011. godinu uvrsti i financiranje sustava palijativne skrbi u Hrvatskoj, jer jedinice lokalne samouprave to same ne mogu financirati.


4. WALTERA VOLFA zanima koja je uloga Grada Rijeke u izgradnji pasarele na Mrtvom kanalu i što je s tim projektom?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se radi o prostoru kojeg nazivaju Mrtvi kanal, ali koji je u formalno pravnom smislu sportska lučica za koju koncesiju ima Sportsko ribolovno društvo Luben, a davatelj koncesije je Primorsko-goranska županija i bilo je za očekivati da su oni trebali raditi na unapređenju djelatnosti unutar prostora za koji se daje koncesija. Točno je da jedan dio koncesijske naknade pripada i Proračunu Grada Rijeke tako da je Grad spreman sufinancirati izgradnju Pasarele. Čudi ga izjava nadležnog županijskog pročelnika koji odgovornost za financiranje prebacuje na Grad Rijeku kao jedinicu lokalne samouprave. Ujedno je napomenuo da je Grad do sada snosio troškove izrade projekta u iznosu od cca 40-tak tisuća kuna i da je za zadnje čišćenje Mrtvog kanala, iako je to obveza koncesionara odnosno davatelja koncesije, Grad Rijeka platio iznos od više od 800.000 kn. U međuvremenu Mrtvi kanal je ponovno zatrpan nanosima iz mulja Rječine te je Grad u nekoliko navrata upozoravao koncesionara i davatelja koncesije da je potrebno ukloniti mulj s područja Mrtvog kanala, ali do danas nije ništa učinjeno. Grad Rijeka je spreman djelomično sufinancirati projekt izgradnje pasarele, kojeg trebaju inicirati koncesionar odnosno Sportsko ribolovno društvo Lubin i davatelj koncesije odnosno Primorsko-goranska županija.


5. IVANA JURČIĆ je iznijela da je Osnovna škola Srdoči, koja je sa 750 učenika najveća škola na području Grada Rijeke, ove godine upisala četiri nova odjeljenja prvašića, a nema adekvatan prostor za održavanje redovne nastave i eventualno dodatno obrazovanje. Iz tih se razloga 2006. godine Grad odnosno Odjel za odgoj i školstvo prijavio na natječaj vezan za sredstva koja je Ministarstvo odgoja i obrazovanja dobilo od Svjetske banke upravo za odgojno obrazovne ustanove u Republici Hrvatskoj te je odobreno čak 25% sredstava od ukupne cijene projekta nadogradnje Osnovne škole Srdoči. Međutim kako od svega toga Grad nije dobio ništa jer je natječaj u dva navrata bio poništen, upitala je Gradonačelnika zbog čega Ministarstvo ne odgovara na upite Grada o tome gdje je novac i zašto nije ponovno raspisan natječaj?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je to pitanje u nekoliko navrata postavljao nadležnom ministru Fuksu i ministru financija Šukeru, ali odgovor nije dobio. U srpnju ove godine ponovo je od ministra Fuksa, pozivajući se na Zakon o pravu na informacije, zatražio vrlo jasan odgovor da li će i kada biti raspisan natječaj, a ako neće zašto neće te gdje je u međuvremenu utrošeno 3,5 milijuna kuna koja su iz kredita Svjetske banke bila namijenjena za izgradnju Osnovne škole Srdoči. U veljači prošle godine Grad je potpisao  Sporazum sa Ministarstvom znanosti i obrazovanja i preuzeo obvezu da osigura oko 10 milijuna kuna za nadogradnju škole Srdoči, a Ministarstvo kroz kredit Svjetske banke 3,5 milijuna kuna. Neraspisivanjem natječaja nanesena je višestruka šteta zbog toga što se ta sredstva već dvije godine osiguravaju u Proračunu i svaki put ih treba u zadnji čas prenamijeniti za neku drugu djelatnost, a najveća šteta je nanesena upravo učenicima Osnovne škole Srdoči koji i dalje polaze školu u tri smjene. Osim što nije proveden potpisani Sporazum, Ministar ne postupa niti po Zakonu o pravu na pristup informacijama, prema kojem je trebao Gradu dostaviti odgovor u roku od 15 dana. Pred neki dan poslana je i požurnica, a ukoliko ne dobije odgovor u roku od narednih tjedan dana, pokrenut će postupak pred Upravnim sudom Republike Hrvatske.


6. SRĐAN SRDOČ je upitao koja je dinamika preseljenja Centra za autizam i uređenje tog prostora za potrebe Osnovne škole Turnić te kakvi su planovi vezano za izgradnju sportske dvorane u neposrednoj blizini te škole?


Zamjenik Gradonačelnika dr.sc. ŽELJKO JOVANOVIĆ je odgovorio da je OŠ Turnić uvelike pomogla Centru za autizam kada je za rad Centru ustupila svoj prostor za produženi boravak. U međuvremenu je Grad, velikim angažmanom uspio osigurati puno adekvatnije prostore u kojima će se moći kvalitetnije raditi s djecom i osobama s autizmom. Za uređenje novog prostora Grad je do sada uložio 1.000.000 kuna, a bit će potrebno izdvojiti još 1.000.000 kuna za oplemenjivanje samog prostora da bi se u njemu moglo kvalitetno raditi. Radovi bi trebali biti dovršeni i Centar bi se trebao iseliti iz prostora Osnovne škole Turnić i preseliti u nove prostore iduće godine. Istovremeno će u Proračunu biti osigurana sredstva za adaptaciju prostora u kojem je bio Centar za autizam, kako bi se u tim prostorima mogla kvalitetno organizirati nastava produženog boravka, tim više što iz godine u godinu raste interes za produženim boravkom. Ujedno je izvijestio da Grad Rijeka neprestano inzistira na tome da dobije osnivačka prava za osnivanje ustanove zdravstveno socijalnog tipa, kako bi problem rada s autističnom djecom bio riješen na puno kvalitetniji način.



Što se tiče izgradnje sportske dvorane Osnovne škole Turnić, osim što nema prostornih uvjeta za izgradnju dvorane, u ovom se trenutku ne bi mogla osigurati ni sredstva za izgradnju takve dvorane budući da bi prema izvršenim procjenama troškovi izgradnje bili enormni. Izgradnja dvorane ipak će ostati u planovima, a taj će se problem pokušati riješiti kada za to budu postojale financijske mogućnosti.


7. IVAN IVANIŠ je upitao kada će biti puštena u promet cesta D 404 i kakvi su planovi za izgradnju ceste D 403?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je prema neslužbenim informacijama kojima raspolaže, raspisan natječaj za odabir dobavljača signalnih uređaja te da postoji mogućnost da ta cesta, ukoliko natječaj bude proveden bez žalbenog postupka, bude puštena u promet do kraja godine. Poučen dosadašnjim lošim iskustvima sa sličnim informacijama, naglasio je da sama činjenica da ima naznaka da bi tako moglo biti ne znači da će tako doista i biti. 


Što se tiče ceste D-403, naveo je da ima također samo neslužbena saznanja iz Hrvatskih cesta da je raspisan natječaj za izradu glavnog projekta te ceste, što u svakom slučaju predstavlja korak naprijed. Narednih godinu i pol dana moglo bi biti utrošeno na izradu projekta pa se nada da će se za to vrijeme nešto promijeniti i u hrvatskoj politici pa će i ta cesta dobiti svoje mjesto u planu građenja za naredno razdoblje. Zaključno je naveo da je stav Grada i njega osobno u tom kontekstu i više nego jasan i da se bez obzira na podršku razvoju Luke i lučkoj djelatnosti kao jednoj od osnovnih gospodarskih djelatnosti, ne može dozvoliti situacija da stotine kamiona s kontejnerima budu priključeni na gradsku prometnu mrežu, tako da izgradnja ceste D-403 mora biti imperativ i ona se mora poklopiti sa izgradnjom zagrebačkog terminala za potrebe Luke.


8. NADU PINDULIĆ zanima me kada će započeti uređenje parkirališta Podpinjol čime bi se riješila kritična situacija parkiranja brojnih automobila građana koji rade u gradu i na posao dolaze osobnim automobilima koje parkiraju na području Banderova?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je iz tih razloga TD RIJEKA PROMET izradio projekt uređenja tog područja i osigurana su sredstva za izgradnju parkirališta na toj lokaciji. Međutim, zapelo je na imovinsko-pravnoj pripremi, budući da je dio zemljišta u vlasništvu Grada Rijeke, a dio u vlasništvu Kliničkog bolničkog centra. Kako Grad s Kliničkim bolničkim centrom, u smislu vlasništva, ima još čitav niz neriješenih imovinsko pravnih odnosa, predložena je zamjena čestica, međutim predmet je zapeo u Državnom uredu za upravljanje imovinom gdje se taj postupak vodi već duže od godinu dana. Prema posljednjim neslužbenim informacijama, taj bi prijedlog ipak konačno mogao biti proslijeđen Vladi i ukoliko se Vlada pozitivno očituje, moglo bi se krenuti s realizacijom. 


Grad je čak spreman u realizaciju krenuti i odmah ukoliko KBC ili Ministarstvo zdravstva daju suglasnost da se na tom zemljištu izgradi parkiralište. 


9. BRANKO RAĐA je iznio da stanovnici Zameta nisu zadovoljni održavanjem parka kojeg okružuju ulice Bože Vidasa i Ante Pilepića (navodi da je trava u tom parku ove godine pokošena samo jednom, da se pojavila ambrozija te da se sijeku stabla cedrova koja su zasađena prije 50-ak godina). Upitao je u čijoj je nadležnosti određivanje termina košnje i sječe stabala te tko u ime Grada Rijeke provodi kontrolu nad tim poslovima? 


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je problem vezan uz financijske mogućnosti, s obzirom na odluku koju je Gradsko vijeće donijelo na njegov prijedlog, a kojom je smanjena komunalna naknada za 10% svim poslovnim subjektima, osnovom čega je smanjen i prihod s tog osnova. I inače je prihod s osnova komunalne naknade manji od očekivanog s obzirom na opću gospodarsku situaciju. Sve navedeno je imalo za posljedicu smanjenje nekih programa komunalne djelatnosti tako da su primjerice umjesto planirane tri košnje za ovu godinu, realizirane dvije košnje, što je izazvalo nezadovoljstvom građana.



Što se tiče uklanjanja stabala, ona se uklanjaju isključivo ukoliko su bolesna odnosno ukoliko više nemaju daljnju perspektivu rasta, a ako se i uklone, u pravilu se zamjenjuju novim stablima. Odluku o tome donose stručni ljudi koji rade u KD Čistoća i koji su educirani u segmentu hortikulture. 


10. IVAN BOGDANIĆ se nadovezao na već postavljeno pitanje vezano uz performans rezanja hrvatske zastave, ocjenjujući da je tim činom uvrijeđena većina građana grada Rijeke i njihov nacionalni patriotski osjećaj. U nastavku je naveo da je iz činjenice da je udruga o čijem je projektu riječ financirana od strane Grada s više od 80 000 kuna godišnje, dok 34 mjesna odbora za svoje izražavanje i djelatnost u kulturi dobiju ukupno 100.000 kuna, razvidno koji su prioriteti u kulturi Grada Rijeke.



S obzirom na činjenicu da su se u svezi spomenutog događaja očitovale neke udruge iz Domovinskog rata, nekoliko političkih stranaka i gradonačelnik, dok su se  ostale političke stranke pravile kao da se ništa nije dogodilo, upitao je Gradonačelnika da li su svi zajedno izgubili obraz zbog takve selekcije kulturnih događaja u Gradu Rijeci?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je u odgovoru na postavljeno pitanje naveo da je mislio da je cenzura na ovim područjima davno ukinuta, još za vrijeme bivše države. Budući da se on osobno već tada borio protiv cenzure, nadao se da uspostavom nove države više neće biti moguće da se temeljem ideologije određuje da li je neka kulturna manifestacija podobna ili ne, međutim je očito da nekima cenzura nedostaje. 

On osobno se ne misli baviti procjenjivanjem umjetničkih djela i događaja jer za to nije niti stručan, a isto tako smatra da nije dobro umjetnički doživljaj sagledavati kroz političke poruke i sa stajališta da li je on politički podoban ili nije. Zaključno je iznio da on svoj obraz još nije izgubio, kao i da je spomenuta udruga za navedenu manifestaciju od Ministarstva kulture dobila znatno veći iznos financijskih sredstava od onog iz gradskog Proračuna, a značajan iznos sredstava je dobila kroz potporu Veleposlanstva Sjedinjenih Američkih Država i još nekih veleposlanstava. 

11. HRVOJE BURIĆ je, nakon što je iznio da je u posljednjim istupima potpredsjednika SDP-a i zamjenika Gradonačelnika dr.sc. Željka Jovanovića Hrvatska demokratska zajednica proglašena zločinačkom organizacijom, čime su i njezini članovi postali članovi zločinačke organizacije, upitao Gradonačelnika da li i on dijeli iste političke stavove i da li smatra da su članovi zločinačke organizacije npr. i predsjednik Gradske organizacije Hrvatske demokratske zajednice Bojan Hlača, prof.dr. Alan Šustić, gdin. Robert Ježić, kao i članovi HDZ-a u Gradskom vijeću?


Nakon što je članica Vijeća LIDIJA FLAS iznijela ocjenu da je, s obzirom na sadržaj postavljenog pitanja, počinjena povreda članka 67. Poslovnika Gradskog vijeća, Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je, u odgovoru na postavljeno pitanje, naglasio da gdin Jovanović u svojim istupima nije govorio o članovima HDZ-a nego o vrhu HDZ-a, tako da se nabrojani članovi HDZ-a ne moraju brinuti, jer su daleko od vrha HDZ-a. Da li su neki od spomenutih ljudi u  zločinačkoj organizaciji ili ne, on to ne zna, a da li će se za neke pokrenuti neki postupci odlučit će za to nadležni organi. Nadalje je iznio da misli da su neki od njih učinili nepravdu prema stanovnicima Rijeke upravo nedjelovanjem u okviru organizacije u kojoj su mogli djelovati, te da bi mogao nabrojiti niz saborskih zastupnika HDZ-a  koji se nisu imali snage izboriti za neke projekte na području Grada Rijeke ili nisu imali dovoljno utjecaja poput recimo saborskih zastupnika iz Dalmacije ili neke druge regije.


Zamjenik Gradonačelnika dr.sc. ŽELJKO JOVANOVIĆ je, u dodatnom odgovoru na postavljeno pitanje, odlučio ponoviti što je točno rekao i pri čemu i dalje stoji, da je u političkom smislu odgovornosti vrh HDZ-a u Hrvatskoj kriminalna organizacija i zbog toga bi sve HDZ-ovce trebalo što prije potjerati što dalje od vlasti. To je rekao i iza toga stoji, između ostalog i zbog 57% vrijednih i poštenih HDZ-ovaca koji ne podržavaju rad aktualne vlade, kao što rad Vlade ne podržava ni 75% vrijednih i poštenih HSS-ovaca.


HRVOJE BURIĆ je iznio da nije zadovoljan odgovorom, budući je on polovičan te je u nastavku citirao rečenicu koja glasi: "HDZ iz društvenih, pedagoških, moralnih i higijenskih razloga treba potjerati što dalje od bilo kakve vlasti" i postavio dodatno pitanje o kojim je higijenskim razlozima riječ?


12. MATE TOMLJANOVIĆ je, obzirom na razne članke u novinama u svezi nastavka izgradnje ulice Ivana Pavla i garažnog objekta u Barčićevoj ulici i problema oko uvjeta uređenja obližnjeg tunela preko kojeg prolazi dio ulice i garažni objekt, upitao da li je zaista i konačno dogovorena cijena, kada će natječaj biti završen, u kojem roku se očekuje završetak radova, odnosno konkretno kada će se nastaviti izgradnja ulice Ivana Pavla i garažnog objekta?

Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da je u proteklih godinu dana obavljen dio radova koji se mogao odraditi do zahtjeva Hrvatskih željeznica o kompletnoj rekonstrukciji tunela. Upitno je kako se baš u vrijeme kada Grad mora izvoditi određene radove treba iz sigurnosnih razloga raditi i rekonstrukcija tog tunela, tim više što se u zadnjih 50-ak godina nije ništa radilo. Hrvatske željeznice su postavljale za Grad potpuno neprihvatljive uvjete (za zavaranje pruge Grad je trebao platiti više od 6 milijuna kuna i u potpunosti snositi troškove sanacije kompletnog tunela Kalvarija). U konačnici je postignut dogovor kojim bi i jedni i drugi trebali biti djelomično zadovoljni. Grad je predlagao zatvaranje pruge 24 sata jer bi se na taj način najbrže napravili potrebni radovi, ali Hrvatske željeznice nisu na to pristale, pa je dogovoreno da se pruga zatvori 12 sati dnevno, uz plaćanje naknade u iznosu od nešto više od 2 milijuna kuna.



Uz suglasnost željezničkog poduzeća koje se bavi predmetnom problematikom, napravljeno je kompletno prometno tehničko rješenje za sanaciju tunela i bio je raspisan i natječaj koji je morao biti poništen jer dostavljene ponude nisu bile valjane. Jedna ponuda je bila nepotpuna, a drugom je bio ponuđen veći iznos sredstava od onih koja su bila predviđena i osigurana za sanaciju. Uskoro će biti raspisan novi natječaj i ukoliko se izabere izvođač radova može se očekivati da će u narednih nekoliko mjeseci biti izvršena sanacija, a istovremeno bi se nastavila izgradnja ceste Ivana Pavla II te iskop građevne jame za garažu.


13. mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je iznio da je nedavno bio otvoren novi dio Luke Ploče koji je financiran uglavnom njemačkim novcima. Ukupna investicija je bila oko 260 milijuna eura. Prošli tjedan je u Zadru bio Britansko-hrvatski gospodarski forum na kojem su Grad Zadar i Zadarska Županija predstavnicima 26 financijskih institucija iz Velike Britanije predstavili projekte u gospodarstvu na širem području Zadra. Upitao je Gradonačelnika da li Grad Rijeka ima pripremljene aktivnosti ili programe kako bi u okviru hrvatskih mogućnosti konkurirao u narednom periodu nove gospodarske izgradnje u Hrvatskoj da bi za sebe i svoju mladež osigurao radna mjesta u Rijeci i na širem području?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da Grad Rijeka ima i da je i do sada imao programe, a zašto neki od njih nisu realizirani ili stoje od 2003. godine, treba pitati nekog od gospode koju je ranije u izlaganju spomenuo gdin Burić. Prije svega tu misli na realizaciju Programa Delte i izgradnje Zapadnog kontejnerskog terminala, jer za sada od sredstava osiguranih kreditom Svjetske banke jedino što se riješilo je djelomična izgradnja cestovne infrastrukture jer cesta D-404 još nije otvorena. Otvoren je ugostiteljski objekt koji glumi putnički terminal i na kojem putnici čuče vani pod kišobranima kada pada kiša. Iznio je kako je njegov utjecaj na instituciju kojom direktno upravlja Država putem Ministarstva mora, prometa i veza u tom segmentu minoran. U svezi gospodarskog foruma obavijestio je da će isti takav gospodarski forum upravo za investitore sa područja Velike Britanije biti održan u Rijeci sredinom 10-tog mjeseca, te dodao da to nije nekakav spektakularni pothvat Grada Zadra već aktivnost Veleposlanstva Velike Britanije koji to namjeravaju učiniti u svim regijama Hrvatske za koje su njihovi investitori zainteresirani. Prema tome, projekata ima puno što se vidi iz Smjernica, a vrlo intenzivno se pripremaju i projekti za strukturne i kohezione fondove Europske unije na području infrastrukture i na području čitavog niza uslužnih odnosno društvenih djelatnosti. U te aktivnosti uključen je veći broj gospodarskih subjekata kojima se putem Porina pruža pomoć u kandidiranju za fondove Europske unije. U ovom trenutku postoji katalog s više od 80-tak projekata iz različitih područja od kojih su neki daleko širi od samog neposrednog interesa Grada Rijeke, a neki od tih projekata podrazumijevaju i zajednički nastup Rijeke i nekih drugih jedinica lokalne samouprave kako bi se investicijski ciklus održao i učinio većim i kako bi bili spremni za korištenje sredstava strukturnih i kohezijskih fondova. 

mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je iznio da je njegovo pitanje bilo usmjereno na ono što konkretno Grad čini da se dio postojeće infrastrukture ponudi pod iznimno povoljnim uvjetima privatnim investitorima ponajprije iz Europske unije kako bi oni došli u Rijeku i počeli otvarati radna mjesta te kako bi se spriječio daljnji odlazak mladih koji nakon fakulteta masovno odlaze iz Rijeke.


Gradonačelnik mr. sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da Grad upravo to i čini kroz čitav niz investicija u koje su uključeni i drugi subjekti koji posluju na području Grada Rijeke, kao što to čini i kroz poticanje različitih gospodarskih subjekata u okviru svoje nadležnosti. 

14. TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je upitala Gradonačelnika što su njegovi kolege koji su na vrhu stranke SDP-a  na razni Hrvatske i u Rijeci učinili za Grad Rijeku? Koliko je poznato njoj osobno, a i građanima Rijeke, sve što su učinili je šteta, kao npr. za 3. MAJ, za Viktor Lenac, za banku itd., tako da bi voljela znati barem za jedan projekt kojeg su njegovi kolege iz SDP-a Rijeke potaknuli u Saboru i koji je donio nešto dobro za Rijeku? 

Gradonačelnik mr. sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su zastupnici SDP-a i Koalicijska vlada na čelu sa pok. Ivicom Račanom učinili prvi korak u decentralizaciji cijele RH-e, pa su od 2002. godine u gradske proračune počela stizati značajnija sredstva za uređenje škola koje su gradovi preuzeli u katastrofalnom stanju tako da je od tada za te namjene utrošeno na stotine milijuna kuna. Također, izmjenama zakona i decentralizacijom vatrogastva osigurana su dodatna sredstva za financiranje vatrogasnih zajednica. Podsjetio je da je on osobno sudjelovao, uz pomoć mnogih članova Vlade, u potpisivanju Ugovora o kreditu sa Svjetskom bankom. Tako je i ugovor o Projektu Rijeka Gateway potpisan u Rijeci, a potpisali su ga tadašnji direktor Svjetske banke i tadašnji ministar financija, a on je imao veliko gospodarsko značenje za daljnji razvoj Rijeke. Prije isteka mandata Račanove vlade započela je izgradnja cestovnih pravaca oko Rijeke upravo trošenjem novaca tog kredita, a to je ujedno i jedini dio tog kredita koji je suvislo potrošen.


Nadalje je iznio da je s tadašnjom potpredsjednicom Vlade i ministricom obrane Republike Hrvatske osobno potpisao Sporazum o preuzimanju vojarne na Trsatu s namjenom da se na tom području izgradi Sveučilišni kampus i Klinički bolnički centar. Iz sredstava Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje plaćena je izrada Idejnog projekta za izgradnju KBC-a, koji na žalost, unatoč dogovorima i potpisanim sporazumima, do danas nije realiziran osim zgrade dijalize koja se slavno naziva Prva faza izgradnje Kliničkog bolničkog centra.


TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je iznijela da nije sigurna da je za mnoge stvari koje je Gradonačelnik nabrojao odgovoran on odnosno zastupnici SDP-a već Vlada i Republika Hrvatska. U svezi spomenute decentralizacije, dodala je da bi voljela čuti mišljenja vijeća mjesnih odbora o tome kako se provodi ta decentralizacija na području Grada.

Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je nadodao da su, za razliku od zastupnika HDZ-a iz Rijeke, od kojih je jedan čak u isto vrijeme bio i ravnatelj KBC-a u Rijeci, i unatoč činjenici da je Rijeka tada imala jednu od najjačih ekipa za interventnu kardiokirurgiju, tek Vlada SDP-a i saborski zastupnici SDP-a uspjeli osigurati sredstva za nabavku angio sale u Rijeci. Budući da u Rijeci postoji potreba za još jednom angio salom, pozvao je zastupnike HDZ-a da pokažu da vole ovaj grad i da se izbore da nešto dođe i u Rijeku.


15. LIDIJA FLAS je iznijela da potpredsjednik Vlade i ministar financija gdin Šuker u zadnje vrijeme  u svojim javnim nastupima proziva Grad Rijeku i Gradonačelnika osobno da Grad ne postupa sukladno Zakonu o koncesijama i da ne dostavlja podatke o koncesijama u Ministarstvo financija, pa je interesira o čemu se radi odnosno zašto se ne postupa sukladno Zakonu?


Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je riječ o ugovorima o koncesiji koje ima Grad Rijeka, a radi se o 20 aktivnih i 27 raskinutih ugovora o koncesiji, od kojih za svaki postoji potvrda Registra koncesija da je zaprimljen i da mu je dodijeljen identifikacijski broj. Ne zna o čemu priča ministar Šuker, ali on je smatrao da je dovoljno sukladno Zakonu i propisima ugovore dostavljati u Registar koncesija u sastavu Ministarstva financija. Međutim, budući da ministar Šuker očito želi ugovore imati i u svojoj osobnoj arhivi, ugovore će spakirati i poslati osobno ministru da ga uvijek podsjećaju na Rijeku.

· UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća nije podnesen prigovor. 


Predsjednica Vijeća je podsjetila da su uz točku 1. Izbori i imenovanja dostavljena dva materijala: "Prijedlog za razrješenje člana i imenovanje članice Školskog odbora Osnovne škole Vežica" (pod a.) i "Prijedlog za izbor članice Odbora za Statut, Poslovnik i propise Gradskog vijeća Grada Rijeke" (pod b) te da je naknadno, sukladno odredbi članka 125. stavka 1. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljen prijedlog za dopunu dnevnog reda sjednice točkom: "a) Informacija o potrebi nabave dodatne usluge financijskog leasinga za projektno financiranje Centra Zamet i b) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za dodatno zaduženje TD RIJEKA SPORT d.o.o. za projektno financiranje Centra Zamet."



Uz prijedlog za dopunu dnevnog reda dostavljeni su i materijali po predloženoj dopuni dnevnog reda.



Predsjednica Vijeća je predložila da Gradsko vijeće tu točku dnevnog reda razmatra kao točku 7a. i b. predloženog dnevnog reda. 



Prijedlog za dopunu dnevnog reda predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje. 


Nakon što je Gradsko vijeće JEDNOGLASNO usvojilo prijedlog za dopunu dnevnog reda, predsjednica Gradskog vijeća je objavila da je Gradsko vijeće usvojilo slijedeći


D N E V N I  R E D

1. Izbori i imenovanja


a) Prijedlog za razrješenje člana i imenovanje članice Školskog odbora Osnovne škole Vežica


b) Prijedlog za izbor članice Odbora za Statut, Poslovnik i propise Gradskog vijeća Grada Rijeke


2. Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje siječanj-lipanj 2010. godine


3. Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Rijeke za 2009. godinu


4. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu 


5. Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljskoj suradnji Grada Rijeke (Republika Hrvatska) i Grada Trsta (Republika Italija)


6. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje Energo d.o.o. Rijeka


7. a) Informacija o potrebi nabave dodatne usluge financijskog leasinga za projektno financiranje Centra Zamet


b) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za dodatno zaduženje TD RIJEKA SPORT d.o.o. za projektno financiranje Centra Zamet


8. Prijedlog odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i namještenika u Gradu Rijeci


9. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o uvjetima i postupku javnog natječaja za davanje u zakup poslovnog prostora


10. Prijedlog odluke o izboru osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke


11. Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke za 2010. godinu za mjesec lipanj-kolovoz 2010. godine.


TOČKA 1.


Izbori i imenovanja


a) Prijedlog za razrješenje člana i imenovanje članice Školskog odbora Osnovne škole Vežica


b) Prijedlog za izbor članice Odbora za Statut, Poslovnik i propise Gradskog vijeća Grada Rijeke



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja. 



Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Odbora za izbor, imenovanja i razrješenja Ivan Ivaniš.



Nakon rasprave, u kojoj je sudjelovao član Gradskog vijeća Marko Filipović, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo:

a)


O D L U K U


o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora 


Osnovne škole Vežica


I.



Razrješuje se Frane DOBROVIĆ dužnosti člana Školskog odbora Osnovne škole Vežica. 


II.


Za članicu Školskog odbora Osnovne škole Vežica, kao predstavnica Ureda državne uprave, imenuje se Liljana MATAIJA-GULIĆ, na vrijeme do isteka mandata članova Školskog odbora.


III.


Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 


b)


O D L U K U 


o izboru članice Odbora za Statut, Poslovnik i propise


Gradskog vijeća Grada Rijeke


I.


Utvrđuje se da je dana 17. srpnja 2010. godine prestala dužnost članici Odbora za Statut, Poslovnik i propise Gradskog vijeća Grada Rijeke Sanji DOBRILOVIĆ.


II.


Za članicu Odbora za Statut, Poslovnik i propise Gradskog vijeća Grada Rijeke bira se Ana VIČEVIĆ GRAČANIN.


III.



Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.


TOČKA 2.


Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje siječanj-lipanj 2010. godine



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.



U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, Danko Švorinić, Ivana Jurčić, Ljiljana Cvjetović, Lidija Flas, mr.sc. Nikola Ivaniš, Hrvoje Burić i Tea Čaljkušić-Mance te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 4 protiv, 3 suzdržana) donijelo slijedeći 


z a k l j u č a k


Prihvaća se Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje siječanj-lipanj 2010. godine.


TOČKA 3.


Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Rijeke za 2009. godinu



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 


U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Dušan Sekulić ispred Kluba PGS-a, Hrvoje Burić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Oskar Skerbec, Mate Tomljanović, Lidija Flas, Danko Švorinić, Tomislava Zečević Pedić i Hrvoje Burić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.


Napomena: za vrijeme rasprave o ovoj točki dnevnog reda, predsjednica Gradskog vijeća je članu Gradskog vijeća Hrvoju Buriću, nakon što mu je isteklo vrijeme za ispravak netočnog navoda i nakon što upozoren nije htio napustiti govornicu, izrekla opomenu te mu je potom, nakon što član Vijeća ponovno upozoren i nadalje nije htio napustiti govornicu, izrekla i opomenu s oduzimanjem riječi. 


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (27 za, 1 suzdržan) donijelo slijedeći 


z a k l j u č a k

Prihvaća se Izvješće o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Rijeke za 2009. godinu.

Zatim je Gradsko vijeće VEĆINOM GLASOVA (20 za, 5 protiv, 3 suzdržana) donijelo slijedeći 


z a k l j u č a k

Prihvaća se očitovanje Gradonačelnika Grada Rijeke na mišljenje iz Konačnog izvješća o obavljenoj financijskoj reviziji Grada Rijeke za 2009. godinu, KLASA: 023-01/10-04/66-35, URBROJ: 2170/01-15-00-10-2, od 7. rujna 2010. godine. 


TOČKA 4.


Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.


Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 


U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Ljiljana Mihić ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, mr.sc. Šime Jagičić ispred Kluba HNS-a i HSS-a, Danko Švorinić i Tomislava Zečević Pedić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (20 za, 4 protiv, 3 suzdržana) donijelo Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2010. godinu.

TOČKA 5.


Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljskoj suradnji Grada Rijeke (Republika Hrvatska) i Grada Trsta (Republika Italija)



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe te da je Odbor za gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke donio zaključak kojim je predložio predlagatelju dopunu teksta prijedloga Sporazuma.


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o sklapanju Sporazuma o prijateljskoj suradnji Grada Rijeke (Republika Hrvatska) i Grada Trsta (Republika Italija).

TOČKA 6.


Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje Energo d.o.o. Rijeka



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.

Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (23 za, 1 suzdržan) donijelo Odluku o davanju suglasnosti za zaduženje Energo d.o.o. Rijeka.

TOČKA 7.

a) Informacija o potrebi nabave dodatne usluge financijskog leasinga za projektno financiranje Centra Zamet


b) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za dodatno zaduženje TD RIJEKA SPORT d.o.o. za projektno financiranje Centra Zamet


Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Tomislava Zečević Pedić i Danko Švorinić, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel, direktor TD RIJEKA SPORT d.o.o. Zlatan Hreljac te završno Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Ivan Ivaniš ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU i Dinko Beaković ispred Kluba PGS-a.


G l a s o v a nj e:


a)


Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (19 za, 3 suzdržana) donijelo slijedeći

z a k l j u č a k


Prihvaća se Informacija o potrebi nabave dodatne usluge financijskog leasinga za projektno financiranje Centra Zamet.


b)

Zatim je Gradsko vijeće, također VEĆINOM GLASOVA (19 za, 3 suzdržana) donijelo Odluku o davanju suglasnosti za dodatno zaduženje TD RIJEKA SPORT d.o.o. za projektno financiranje Centra Zamet.


TOČKA 8.


Prijedlog odluke o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i namještenika u Gradu Rijeci



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je zaključak Odbora za Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda dostavljen na klupe. Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da je na klupe dostavljen i amandman kojeg je na tekst Prijedloga odluke podnio Gradonačelnik kao predlagatelj i koji glasi: "1. U članku 3. stavku 1., u tabeli pod "RADNA MJESTA I. KATEGORIJE", u "POTKATEGORIJI RADNIH MJESTA Glavni rukovoditelj", pod "NAZIV RADNOG MJESTA" u drugom redu "voditelj ureda (za unutarnju reviziju i financijsko upravljanje i kontrole)" koeficijent "4,0" zamjenjuje se koeficijentom "4,10"." 


Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o određivanju koeficijenata za obračun plaće službenika i namještenika Grada Rijeke.

TOČKA 9.


Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o uvjetima i postupku javnog natječaja za davanje u zakup poslovnog prostora



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama Odluke o uvjetima i postupku javnog natječaja za davanje u zakup poslovnog prostora.

TOČKA 10.


Prijedlog odluke o izboru osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na klupe.

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izboru osobe kojoj se povjerava obavljanje komunalnih poslova održavanja javnih površina na temelju ugovora na području Grada Rijeke.

TOČKA 11.


Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke za 2010. godinu za mjesec lipanj-kolovoz 2010. godine.



Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je zaključak Odbora za proračun i financije koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda dostavljen na klupe. 



Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijedeći

z a k l j u č a k


Prihvaća se Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke  za 2010. godinu za mjesec lipanj-kolovoz 2010. godine.


Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Ivan Bogdanić, Hrvoje Burić, Tea Čaljkušić-Mance, mr.sc. Nikola Ivaniš, Ivana Jurčić, Ana Komparić Devčić i Branko Rađa.

Sjednica je zaključena u 15,45 sati.
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